
Protokoll fört vid styrelsemöte

Bryngelsg̊ardens-Ålstadnäs vägsamfällighet (VSF),

Zoom, 2022-06-05.

20/06/2022

Närvarande

Lars Davidsson sekreterare e-post: lada@flowsim.se
Alexander Abrahamsen ordförande e-post: a.abrahamsen81@gmail.com

1. Sopning av vägen. De senaste tre åren har föreningen tillsammans
med Kalltorps by köpt c:a 17 ton isgrus per år för sandning av v̊ara
vägar. Vid förra styrelsemötet (punkt 7 den 24 april) diskuterades
olika alternativ för sopning av vägen. Anlita ett externt företag eller
utföra det p̊a arbetsdagen. Styrelsen var oenig (Marie och sekreteraren
tyckte att vi skulle sopa vägen p̊a arbetsdagen och ordföranden tyckte
att vi skulle l̊ata ett externt företag utföra det). Vi beslöt d̊a att l̊ata
årsmötet avgöra fr̊agan. Ordföranden föresl̊ar nu att styrelsen själv
ska ta detta beslut.

• Beslut: vi sopar vägen p̊a arbetsdagen den 3 juli.

Ordföranden redovisar sin åsikt:

Föreningen köper cirka 17 ton isgrus varje år. Ordföranden
har lyft upp att dessa 17 ton isgrus borde omhändertas i
största möjliga mån för miljösanering via externt företag.
Detta för att i s̊a stor utsträckning som möjligt undvika att
till exempel gummirester fr̊an däck, kemikalier fr̊an asfalt,
salter och dylikt fr̊an karosseri ska hamna i naturen. His-
toriskt sett sopas alltid allt (17 ton) isgrus ner i naturen
vilket ordföranden inte anser ligga i linje med föreningens
miljöansvar.

Sekreteraren hänvisar till dokument nedan (finns ocks̊a p̊a hemsidan).

• Hantering av sopsand

• Utvärdering av sopsand för återanvändning
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http://aalstad.se/resources/Hantering-av-sopsand.pdf
http://aalstad.se/resources/Utvarderingav-sopsand-for-ateranvandning.pdf


I dokumentet Hantering av sopsand st̊ar det (under titeln “Analysre-
sultat”):

Ett analysresultat p̊a sandningssand i redovisade bl a följande:
Alifater och PAHer var ej detekterbara. Metaller redovisades
enligt tabell. Halterna ligger under gällande riktvärden för
känslig markanvändning KM och redovisas i mg/kg.

I sammanfattingen i samma dokument st̊ar det :

Sanden är i sig måttligt förorenad och innebär inte n̊agra
större miljö- och hälsorisker.

I dokumentet Utvärdering av sopsand för återanvändning st̊ar det (un-
der titeln “Utvärdering och diskussion”):

Undersökningen visar generellt p̊a l̊aga halter av metaller
och organiska ämnen. Halterna är l̊aga i b̊ade osorterad sop-
sand s̊aväl som i den sorterade sanden (3-8 mm) samt även i
den färdigblandade produkten fr̊an Tanto. Halterna av met-
aller PAH, BTEX, alifater och aromater är, med ett undan-
tag, klart under riktvärdet för KM. Undantaget är att det i
ett prov i den färdiga produkten, fr̊an Tanto, uppmättes en
halt av oljekolväten (alifater ¿C16-C35) som är ca 10 g̊anger
KM. En andra analys p̊a samma prov visade p̊a l̊aga halter,
dvs. klart under KM. Detta tolkas som att sanden ställvis
kan inneh̊alla höga alifathalter men samtidigt att medelhal-
ten är l̊ag, klart under riktvärdet för KM. För att bestämma
hur frekvent dessa höga halter förekommer behövs vidare
undersökningar.

2. Arbetsdagen. Sekreteraren meddelar att Hasse, Roger och han har
planerat fem uppgifter för arbetsdagen 3 juli

• montering av fler bultar p̊a farthindrena.

• Rensa gräs kring stolpar och snöpinnar längs hela vägen

• Komplettera med nya snöpinnar

• Fylla p̊a grusl̊ador

• Sopa vägen

Dagen avslutas med korvgrillning kl 17.00 vid Ålstadnäs 71.

3. Fakturor till medlemmarna har inte skickats ut.

• Ordföranden p̊aminner CHrevy redovisning
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4. Det är sv̊art att hitta medlemmar som vill ställa upp i styrelsen och
som revisor. Styrelsen diskuterar tv̊a möjliga åtgärder.

• Ordföranden förordar att styrelsemedlemmar ska ges möjlighet
att f̊a ekonomisk ersättning för att ta ledigt fr̊an arbetet (upp till
0.8 dagar per månad) för att ägna sig åt styrelsearbete.

• Sekreteraren tycker att ett förslag som kom fr̊an valberedningen
kanske skulle kunna vara bra. Vi delar upp alla fastighetsägare i
sex grupper. Varje grupp ansvarar för att utse en kandidat som
p̊a årsmötet väljs till styrelseledamot/revisor.

• Beslut: denna fr̊aga måste diskuteras p̊a årsmötet.

5. Årsmötet 3 juli.

• Ordföranden har skrivit en verksamhetsberättelse. Sekreteraren
anser att sammanfattningen om vad som hänt under året är för
kortfattad. Ordföranden h̊aller inte med.

• Beslut: vi lägger upp nuvarande verksamhetsberättelsen p̊a
v̊ar www-sida.

• Sekreteraren p̊aminner om att bokslut, budget, resultat och bal-
ansräkning måste vara klart i god tid innan årsmötet.

• Beslut: ordföranden p̊aminner CHrevy redovisning att vi måste
ha bokslut, budget, resultat och balansräkning senast den 20
juni.

• Styrelsen diskuterar om vi måste höja årsavgiften. Om 8-10 år
måste vi antagligen asfaltera vägen igen. Detta kommer att kosta
minst 1 mkr.

• Beslut: när vi f̊ar bokslutet fr̊an CHrevy redovisning s̊a gör
ordföranden och sekreteraren en uppskattning av hur stor
avgiften bör vara.

6. Den nya styrelsen bokar ett nytt möte i september.

Alexander Abrahamsen

ordförande

Lars Davidson

sekreterare
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